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§ 1 

Sammanträdets öppnande, presentation och godkännande 

av föredragningslista 

Ordföranden Nils Duwähl (DHR Stockholm) öppnar 

sammanträdet och hälsar alla välkomna.  

 

Rådet beslutar enhälligt att Kerstin Järneberg (HSO/ 

Neuroförbundet) får närvara under sammanträdet.  

 

Närvarande ledamöter och tjänstemän presenterar sig. 

 

Ledamoten Gunnar Sandström (SRF) anmäler en övrig fråga.   

 

Rådet godkänner föredragningslistan. 

 

 

§ 2  

Val av protokolljusterare och tid för justering av protokollet 

Ordföranden Nils Duwähl (DHR Stockholm) och ledamoten 

Gunnar Sandström (SRF) får i uppdrag att justera dagens 

protokoll. Protokollet ska justeras den 18 september 2015. 

  

 

§ 3 

Information om resultatet i upphandlingen av Stockholms 

taltidning ”På tal om Stockholm” 

Resultatet i upphandlingen är inte klart.  

 

Rådets beslut 

Ärendet bordläggs.  

 

 

§ 4 

Ärenden till socialnämndens sammanträde den 22 

september 2015 

 

1. Socialnämndens föredragningslista 

 

Noterades att rådet tagit del av ärendet.  
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2. Slutbetänkandet om en nationell strategi mot mäns våld 

mot kvinnor och hedersrelaterat våld och förtryck 

(2015:55) 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

Dnr 1.7.1-375/2015 

 

Noterades att rådet tagit del av ärendet.  

 

Uttalande från rådet 

Rådet framhåller att det saknas ett 

funktionshinderperspektiv i remissvaret.  

 

3. Innovationsstrategi för Stockholms stad 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

Dnr 1.7.1-293/2015 

 

Noterades att rådet tagit del av ärendet.  

 

Uttalande från rådet 

Rådet framhåller att det saknas ett 

funktionshinderperspektiv i remissvaret.  

 

4. Tertialrapport 2 för 2015 

Dnr 1.2-587/2014 

 

Noterades att rådet tagit del av ärende 

 

Rådet vill att Elin Olaisson, strateg vid ekonomienheten, 

kommer till rådet och informerar om socialförvaltningens 

ILS-samordning och det inledda arbetet med att förbättra 

verksamhetsplanen och målstyrningen genom att hitta mål 

som gör en skillnad och något bättre.   

 

5. Redovisning av insatser för EU medborgare i Stockholm 

vintern 2014/2015 

Dnr 3.1.2-470/2015 

 

Noterades att rådet tagit del av ärendet.  

  

6. Projekt Kunskapsbanken – slutrapport 

Dnr 3.2-614/2013 

 

Noterades att rådet tagit del av ärendet.  
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§ 5 

Ärenden till äldrenämndens sammanträde den 22 september 

2015 

Förvaltningschef Ann-Christine Hansson inleder med en kort 

presentation om hennes tidigare chefsuppdrag inom 

äldreomsorgen, om sina ambitioner i detta uppdrag och om 

hennes tankar kring det fortsatta samarbetet med nämndernas 

gemensamma råd för funktionshinderfrågor. 

   

1. Äldrenämndens föredragningslista 

 

Noterades att rådet tagit del av ärendet.  

 

2. Tertialrapport 2 2015 

Dnr 122-298/2015 

 

Noterades att rådet tagit del av ärendet.  

 

Ann-Christine Hansson informerar att rådet är 

referensgrupp i den så kallade Hemtjänstutredningen. 

Rådet önskar mer information om formerna för 

referensgruppsarbetet. Rådet beslutar att 

referensgruppsarbetet tas upp som en egen punkt på rådets 

föredragningslista.   

 

3. Svar på remiss om innovationsstrategi för Stockholms 

stad 

Dnr 111-247/2015 

 

Noterades att rådet tagit del av ärendet.  

 

Uttalande från rådet 

Rådet framhåller att det saknas ett 

funktionshinderperspektiv i remissvaret.  

 

4. Demenskompetens i Stockholms stad 

Dnr 330-250/2015 och dnr 150-232/2015 

 

Noterades att rådet tagit del av ärendet.  

 

Uttalande från rådet 

Rådet föreslår att äldreförvaltningen och 

socialförvaltningen samarbetar i syfte att skapa ett 

regelsystem som är lika för alla stockholmare med 


